THE PARKWAY TRAIL | LE SENTIER DE LA PROMENADE

PARKWAY TRAIL OVERVIEW

The Parkway Trail extends from Malden Road in the west to County Road 9 in the east and is part of The
Great Trail. Travel end-to-end on the Primary Trail using a system of trail bridges and tunnels that avoid
vehicular traffic. Wayfinding signs will direct you to local parks, municipal trails, rest areas and streets.

There are 12 interpretive signs along the trail providing information about Parkway features, regional
cultural heritage, First Nation culture and history, and the special natural areas of this region including
tallgrass prairie. Anishnaabemowin is the name of the Ojibway language still spoken on Walpole Island
and is the First Nation language that appears on three of the interpretive signs.
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APERGU DU SENTIER DE LA PROMENADE

Le sentier de la Promenade sétend du chemin Malden a louest, a la route 9 a lest, et il fait partie Le Grand
Sentier. Promenez-vous d’un bout & lautre du sentier principal en suivant un réseau de pants et de tunnels
qui permettent d’éviter la circulation. Des panneaux vous guideront vers des pares locaux, des sentiers
municipaux, des aires de repos et des rues.

Douze panneaux d’interprétation installes le long du sentier offrent des renseignements sur les attraits de
la Promenade, le patrimoine culturel de la région, Uhistoire et la culture des Premiéres Nations ainsi que les
aires naturelles spéciales de cette région, dont les prairies & herbes hautes. Anishnaabemowin est le nom de
la langue Ojibway toujours parlée a Walpole Island, et cette langue des Premieres Nations est celle utilisée
sur trois des panneaux d’interprétation.
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